

"Lion's Newsletter" November of 2017

Dear Parents,

This will be our schedule for November. In this month, we will mainly be focusing on our drama play. We will practice our drama play and we will work hard on the speech together. We will do our best to help the kids to build confidence. I will also reinforce the vocabulary words and the phonics with the kids as always. I will continue helping the kids on their writing, vocabulary, and phonics as well. The kids and I will continue to work hard together as always. I'm sure the kids will enjoy practicing their speech, making more stuff in thematic activities and our PE exercise time!

Best regards,

Tr. John

Reading

This will be our schedule for November. We will be focusing on our drama play. We will be learning two new books together. And these books will be focusing on sentence structure as well as all the previous books.

October 30th - November 3rd - "So many houses"

November 6th - November 10th - "Prepare for drama play"

We will learn more new words and learn more sentences.

November 13th - November 17th - "Prepare for drama play"

November 20th - November 24th - "Prepare for drama play"

November 27th - December 1st - "It's a baby animal?"

Core Material

In November, we will be focusing on "Where I live." We will be learning about a squirrel's day out in the city. We will also be learning and reviewing some key words like down, up, out, and very as well as phonics. During the last week of November, we will be learning different animals / pets.

October 30th - November 3rd - "Unit 1 week 2 anthology" – Go, Pip!

```
November 6<sup>th</sup> - November 10<sup>th</sup> - "Unit 1 week 2 anthology" – Go, Pip!
```

November 13th - November 17th - "Unit 1 week 2 anthology" – I Live Here

November 20th - November 24th - "Unit 1 week 2 anthology" – I Live Here

November 27th - December 1st - "Unit 1 week 3 workshop" - Flip

MPM

In November, we will be focusing on our drama play practice. We will help the kids to be confident to speak their lines and also help them to memorize their speech as well. During the last week of November we will be learning numbers, properties, shapes, functions and also doing writing practice.

October 30th- November 3rd - "Drama practice"

November 6th - November 10th - "Drama practice"

November 13th - November 17th- "Drama practice"

November 20th - November 24th - "Drama practice"

November 27th - December 1st - "C4: p1-5 Ordinal numbers, properties, shapes , functions and writing practice"

Phonics

In November we will be learning short i and short o. We will be practicing different words that are related with short i and short o. Letting the kids blend the sounds together. And we will also be doing some writing practice as well.

October 30th- November 3rd - "p70 – 73: short i"

November 6th - November 10th - "p74 – 77: blend the sounds together"

November 13th - November 17th - "p78, 81-83: writing practice"

November 20th - November 24th - "p85 - 86, p88-89; accessing short vowel I, short o"

November 27th - December 1st - "p90 – 93: short vowel o"

Physical Education

In our PE class during November, we will also exercise hard and try to eat healthy as always. Kid love to play outside and they enjoy doing different exercises.

October 30th - November 3rd - "Run Run Run!"

November 6th - November 10th - "Car race"

November 13th - November 17th- "Hide and seek"

November 20th - November 24th - "basketball"

November 27th - December 1st - "duckduckgoose"

Songs and Movement

In November, we will be singing three different songs together in the morning. We will be learning and singing "Old Joe Clark" for a while. Singing songs will help the kids to build up more sentences!

October 30th- November 3rd - "My umbrella"

November 6th - November 10th - "Old Joe Clark"

November 13th - November 17th- "Old Joe Clark"

November 20th - November 24th - "Old Joe Clark"

November 27th - December 1st - "We've got the whole world in our hands"

Library/Storybook

We will pick up books from the library and take them home every Friday. And those books will be of various reading levels. Reading helps to improve their English a lot.

Best regards,

Tr. John



"Lion's Newsletter" November of 2017

親愛的家長您好:

這將是我們 11 月的時程表。在這個月,我們將主要關注我們的戲劇表演。將要練習我們的戲劇,並一起努力的工作;我們將盡我們所能讓孩子們建立信心,一如既往的加強了詞彙和發音。我將繼續說明孩子對他們的寫作、 詞彙和發音。孩子們和我將繼續一如既往努力一起學習。相信孩子們會喜歡練習他們的台詞,還有更多的學習在於專題活動和我們的體育時間的鍛鍊。 最好的問候,

Tr. John

Reading

這將是我們 11 月的時程表。我們將專心練習戲劇,並一起學習兩本新書。這些書將注重於句子的結構,我們將會學到更多新單詞和學習更多的句子。

October 30th - November 3rd - "So many houses"

November 6th - November 10th - "戲劇練習"

November 13th - November 17th - "戲劇練習"

November 20th - November 24th - "戲劇練習"

November 27th - December 1st - "It's a baby animal?"

Core Material

11 月,我們將專注於 "我住的地方"。將在城市瞭解松鼠的一天。我們也將學習和複習一些關鍵單詞像如:下來、出去,和非常以及自然拼讀法。在 11 月最後一週,我們將學習不同的動物 / 寵物。

October 30th - November 3rd - "Unit 1 week 2 anthology" - Go, Pip!

November 6th - November 10th - "Unit 1 week 2 anthology" - Go, Pip!

November 13th - November 17th - "Unit 1 week 2 anthology" – I Live Here

November 20th - November 24th - "Unit 1 week 2 anthology" – I Live Here

November 27th - December 1st - "Unit 1 week 3 workshop" - Flip

MPM

11 月,我們將集中我們戲劇戲劇實踐。我們將說明孩子們的信心,練習他們的臺詞,也專注於他們的發言。11 月的最後一週,我們將學習數位、 屬性、 形態、 功能和做寫作練習。

October 30th - November 3rd - "Drama practice"

November 6th - November 10th - "Drama practice"

November 13th - November 17th- "Drama practice"

November 20th - November 24th - "Drama practice"

November 27th - December 1st - "C4:p1-5 Ordinal numbers, properties, shapes , functions and writing practice"

Phonics

在 11 月中我們將學 i 和 o 的發音及拼音。我們將練習相關的不同單詞與拼音組合,讓孩子們了解融合在一起的發音;也會做一些寫作以及實踐。

October 30th - November 3rd - "p70 – 73: short i"

November 6th - November 10th - "p74 – 77: blend the sounds together"

November 13th - November 17th - "p78, 81-83: writing practice"

November 20th - November 24th - "p85 - 86, p88-89: accessing short vowel I, short o"

November 27th - December 1st - "p90 – 93: short vowel o"

Physical Education

在我們體育課 11 月期間,我們還將努力鍛煉,並嘗試吃健康一如既往。孩子們愛在外面玩,他們喜歡玩不同遊戲。

October 30th - November 3rd - "Run Run Run!"

November 6th - November 10th - "Car race"

November 13th - November 17th- "Hide and seek"

November 20th - November 24th - "basketball"

November 27th - December 1st - "duckduckgoose"

Songs and Movement

11 月,我們就會歌唱三個不同的歌曲一起在早上。我們將學習,一會兒唱"老喬克拉克"。唱著歌將 說明孩子們建立更多的句子 !

October 30th - November 3rd - "My umbrella"

November 6th - November 10th - "Old Joe Clark"

November 13th - November 17th- "Old Joe Clark"

November 20th - November 24th - "Old Joe Clark"

November 27th - December 1st - "We've got the whole world in our hands"

Library/Storybook

我們將拿起從圖書館的書籍,每週五帶回家。那些書將不同閱讀水準。閱讀有助於提高他們的英語水準很多。

Best regards,

Tr. John